

Referat for bestyrelsesmøde i NRUI

Onsdag, den 6. november 2019 kl. 17.00 hos Hanne B. Pedersen

Deltagere:	Afbud:
Ingvard Ladefoged	
Jens Frost Astrup	Afbud
Vibeke Kristensen	
Lasse Opstrup	
Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre	
Pia Thøstesen	
Rasmus Jensen Snebjerg	
Freja Lisbjerg	
Hanne Bøgesvang Pedersen	

Emne:	Beskrivelse/ Konklusion/ Beslutning:
1. Godkendelse af referat samt opfølgning på diverse emner	<p>Referat godkendt.</p> <p>Idræt om dagen har som medlem af HIS ønsket at få en annonce i NRUI-bladet, hvilket Ingvard har sagt god for.</p> <p>M.h.t. morgentræning fodbold har vi ikke hørt nærmere – det blev dog nævnt til sponsortræf, at det starter op efter nytår. Ingvard følger op på dette.</p> <p>Vedr. økonomi i Helle FC er der afholdt møde med Erling. Der skulle være styr på dette.</p> <p>Richard Morel ønsker at udvikle vinterbadningskonceptet inden opstart, så der kan tilbydes noget for kontingentet. Han vender tilbage, når han er klar.</p> <p>Badmintoninstruks lægges på hjemmesiden fra år til år. Der skal samles op på at hjælpe medlemmer med tilmelding.</p> <p>Hjerteredderkurset er booket til en onsdag aften kl. 20.00. Der er pt. 30 tilmeldte, hvilket svarer til 2 hold. Navne på deltagere skal indmeldes. Når de 2 datoer foreligger, kan folk melde sig til efter først til mølle princippet</p>

<p>2. <i>Formanden – meddelelser</i></p>	<p>Vi er langt om længe blevet færdige med at skrive under på tinglysning af lån til Næsbjerghus. Der er underskrevet via Ingvard og Pias personlige nemid.</p> <p>Skolen har forespurgt, hvorvidt vi vil have nyt skilt ud til vejen. Ingvard har sagt nej tak til dette.</p>
<p>3. <i>Kassereren – økonomi</i></p>	<p>Er ved at starte op til gymnastik. Forældrene tilmelder deres børn under eget navn i stedet for barnets navn. Dette er et tilbagevendende problem.</p> <p>Indhentning af børneattester er næsten i mål.</p> <p>Der skal rykkes for budgetter 2020 hos udvalgene. Ingvard rykker – senest aflevering 30/11 2019.</p>
<p>4. <i>Udvalg og afdelinger</i></p>	<p>HIS: Notat vedr. byggeri var udsendt, og blev godkendt uden indvendinger.</p> <p>Banko har tidligere bedt om kr. 5.000 pr. forening til fornyelse af materiel. De har selv skaffet pengene, hvorfor det ikke længere er relevant.</p> <p>Følgende blev godkendt af HIS-medlemmerne:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Køb af kølevogn med udgift kr. 15.000 pr. forening. - Maling af bar for 6-8000 kr. - Dankortterminal kr. 3.000 næste år. - Hoppeborge skal holde et år mere. <p>Team Helle: Team Helle mangler både formand og en til at arbejde med sponsorerne. De søgte hjælp til, hvordan de kunne uddelegere arbejde – finde flere hænder.</p> <p>Fokus Næsbjerg: Der er møde den 16. januar 2020 – alle foreninger vil være repræsenteret. Det bliver et offentligt møde.</p> <p>Skolen: Intet.</p>

Kommunen:

Der er kommet mail vedr. sikker trafik.

Der er møde med idrætsrådet i morgen. HIS har 2 deltagere.

Udvalg:Petanque:

Intet.

Fodbold:

Forberedelser til julestævneudvalget er godt i gang.

Ole Ladefoged har haft 25 års jubilæum hos DBU. Ole er kampfordeler for NRUI – der skal købes en gave. Fodboldudvalget står for dette.

Forslag om at sende Jens Chr. Schultz til Brasilien på studietur. Det koster 14.000 kr. Vi har tidligere skrevet, at NRUI max. giver kr. 5.000, og brugerbetaling er min. 25%.

Jens Chr. Schultz ved endnu intet om dette. Henrik Pape ønsker at bestyrelsen tager stilling til, om der kan gives kr. 5.000 til dette. Der foreligger pt. ingen papirer på studieturen. Bestyrelsen bekræfter, at der kan gives kr. 5.000 til dette.

Løb:

Det blev aftalt, at Jens gerne må søge Ulvemose/Bækhedefonden til trailer.

Beachflag er gamle – der ønskes bestilt nye. Ingvard, Freja og Jens ser på flagenes tilstand.

Der skal ses på, om der kan laves en side til pavillon med sponsortryk.

Krocket:

Krocketmesterskaberne gik godt – ca. 150 deltagende. Der var venteliste for at deltage. Ingvard har tilbudt, at stævnet kan holdes i Næsbjerg igen næste år.

Støtteafdelingen:

Sponsortræf har været afholdt. Udvalget samler på på indkomne ønsker og forslag.

Thue har reception på fredag. Støtteudvalget står for at sende en gave til max kr. 300.

Badminton:

Rasmus har fået mail fra Heidi. Hun har taget billeder fra træning, som hun ønsker medtaget i NRUI-bladet. Bjarne skal skrive tekst til billederne.

Folkedans:

Ny tovholder – Marianne Christensen fra Roushøjde.

Klubhus:

Intet.

NRUI bladet:

Der har lige været deadline til det nye blad.

Hjemmesiden:

Hvem vedligeholder siden. Flere har mulighed for dette bl.a. Heidi og Helle Schultz.

Kalenderen er ikke opdateret. Der mangler bl.a. julestævne samt juleløb m.v.

Det er udvalgenes ansvar at melde arrangementer ind, så lægger Heidi det gerne på hjemmesiden. Alle arrangementer, hvor NRUI deltager, ønskes lagt i kalenderen, så det er synligt udtil.

Gymnastik:

Der skal ses på tilladelse til brug af billeder af medlemmerne. Der kan pt. alene godkendes en gang.

Hvornår er NRUI dannet – Ingvard melder tilbage til Freja. Hvis det er 1970, har vi 50 års jubilæum næste år?

Gymnastik har fortsat et ønske om en nøgle til hallen. Lonnie har fået at vide af skolen, at dette ikke bliver en realitet.

Gymnastik mangler plads til crossfit. De er 22 deltagere, som ønsker at bruge noget af hallen til opvarmning, da den ikke er fyldt tirsdag mellem 18.30 og 19.00. Der laves en prøveaften.

Der skal spartles efter huller efter rammer i klubhus.

Der er møde i gymnastikudvalget den 18. november 2019.

	<p><u>Arrangementsudvalget:</u> Intet.</p> <p><u>Anlægsudvalg:</u> Udvalget er inviteret til spisning med ledsager i krockethuset. Ledsager betaler selv.</p>
<p>5. <i>Indkomne emner</i></p> <p>By- og Sportsfesten</p> <p>Fællesmødet</p> <p>Nøgler</p> <p>Generalforsamling 2020</p> <p>Digitaliseringsløsning til bestyrelsesarbejdet</p>	<p>By- og sportsfesten: Næsten færdig med opgørelse.</p> <p>Fællesmødet: Tiden gik med bordet rundt. Nogle var trætte af, at lederprisen blev flyttet til byfesten uden at spørge udvalgte m.v.</p> <p>Nøgler: Der kommer ifølge Lonnie styr på dette.</p> <p>Generalforsamling 2020: Det skal i 2020 være i Rousthøje Forsamlingshus. Regnskabet skal ligge færdigt inden generalforsamlingen. Generalforsamling fastsættes til den 11. marts 2020 kl. 19. Niels Kr. Nørregård spørges som dirigent. Der afholdes indledende møde kl. 17.30. Pia booker, og Lonnie sørger for opslag på hjemmesiden. Der skal findes ny formand og 2 medlemmer samt suppleanter.</p> <p>Digitaliseringsløsning til bestyrelsesarbejdet: Lasse fremlagde løsningsforslag. Prisen er årligt kr. 1.920 excl. moms. Det blev aftalt, at Lasse skulle sætte det i værk.</p>
<p>6. <i>Opfølgning på byggeriet og evt. nye investeringer</i></p>	<p>Rasmus har rykket Hans Henrik Flytkjær for tilbud på tegninger til byggetilladelse.</p> <p>Der skal spørges ind til, om de kr. 300.000 i sponsorat kan udsættes. Ingvar efterspørger, om vi skal have møde for at forsøge at opretholde sponsoratet. Rasmus tager fat i Charlotte Horner vedr. dette.</p>

<p>7. Bordet rundt/eventuelt</p>	<p>Mestre indendørs fodbold – skal der gøres noget ved dette?</p> <p>Der fremgår stadig præmiespil af hjemmesiden – Bjarne og Lene ville tage dette op – hvad er status?</p> <p>Ingvard foreslår, at der stilles et juletræ op ved klubhuset. Lonnie har vundet et, som hun ønsker at sponsere.</p> <p>Chris er spurgt som kasserer til banko.</p> <p>Der skal købes gaver til afgangende udvalgsmedlemmer. Vibeke står for dette.</p> <p>Julegaver til bestyrelsen uddeles. Dette gøres via gavekort til Varde Handelsstandsforening. Ingvard står for dette.</p> <p>Julefrokost afholdes den 28. februar 2020.</p>
<p>8. Næste møde</p>	<p>22. januar 2020 kl.17.30 hos Vibeke. Erling inviteres.</p>

Lonnie Ohn
 Pia Thøstesen
 Ingvald Rindrup
 Lasse Opstrup
 Resmus Smørum
 Jens Frost Astrup
